
Protokoll för Budgetmöte, Dalarö Båtklubb

Datum: 2021-12-02
Plats: Tullhuset Dalarö.
Närvarande: se nedan

Distribueras: Revisorer, Bo Tyrefors ordförande, Justerare Tom Kärrlander, Kjell Blomfeldt

Ansvarsfördelning:
Ekonomi: (UB) (RN) ME) tecknar firman, alltid två i förening.

(RN) som självständigt svarar för kostnader upp till 50.000:-
(MS) har bankkort för inköp Max 40.000:-/mån.
(MK) Sammankallande Ekonomigruppen.

Miljöansvarig: (LÅ)
Medl.system: (ME) (ES)
Vaktansvarig: (ME)
ARB-plikt: (ES), (SE)
Hamnkapten: (MS)
Segling: (TW)
Juridik: (JL)
IT: (TD)
Sekreterare: (KU)

Dagordning

1. Höst Mötets öppnande
2. Fråga om höstmötet stadgeenliga utlysning.
3. Val av ordförande
4. Val av sekreterare
5. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
6. Fastställande av dagordning
7. Styrelsens förslag till budget
8. Styrelsens förslag till avgifter

Styrelsen föreslår oförändrade avgifter
9. Styrelsens förslag till styrelsearvode 2022

Styrelsen föreslår 72 600
10. Styrelsen informerar
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1) Ulf Börjesson hälsar alla välkomna,

2) Enhälligt JA

3) Bo Tyrefors valdes till ordförande

4) Kristin Unander valdes till sekreterare

5) Tom Kärrlander och Kjell Blomfeldt valdes till justerare tillika rösträknare

6) Enhälligt Ja

7) Av styrelsen föredragen budget och investeringar om 668 000 , röstades
Enhälligt JA

8) Om styrelsens förslag om oförändrade avgifter, röstades
Enhälligt JA

9) Om styrelsens förslag till styrelse arvode  på 72 600 ,  2022, röstades
Enhälligt JA

10) Ulf Börjesson redogör för tillvägagångssättet vid byggnationerna.
● Byggnadstekniskt används en styrelseledamot ( som går ut från sammanträdet vid beslut)
● Vid kapitalstarka nybeställningar går offertförfrågan ut till entreprenörer.

Styrelsen lägger stor vikt vid transparenta beslut.

Lennart Åsell redogjorde för aktuellt miljöarbete.

Styrelsen har tagit Happy Boat till hjälp för TBE mätningar, för att kunna sanera ut båtar med
giftig

bottenfärg.
Med kommunens och Skrovmålets riktlinjer har några båtar redan sanerats.
Medlemmen Kaj Maas har tillhandahållit skyddsutrustning och redskap för skrapning. Slipning är

ej
tillåten. Kaj Maas har även gjort ett pedagogiskt bildspel till medlemmarna.
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Vid 2024 sjösätter inte DBK inte längre kontaminerade båtar.
Styrelsen har gjort allt i klubbens makt för både medlemmarna och miljön.
Regelverket står i båtplats avtalet.

75-års jubileum kommer firas 18 :e eller 19:e Augusti

IT ansvarig är Tony Dahlbom

Deltagare på höstmötet:

Magnus Sundström.    Thomas Wrande.    Sören Ejby.    Lennart Åsell.    Uffe Börjesson.    Roland Palm
Jan Nordin.    Tom Kärrlander.    Kjell Blomfeldt.    Horst Webersink.    Attila Bors.    LarsGöran Persson
Mats Edestig.    Tony Dahlbom.    Richard Nordgård.    Kristin Unander

…......................................................               .......................................................................
Sekreterare Kristin Unander                            Ordförande
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